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Eladó Szálloda, panzió, 420 m2, 470 m2 telek, Hévíz
335 000 € ( ~130 998 403 Ft )

Hévízen kitűnő állapotú, 6 különálló apartmannal rendelkező
ingatlan eladó!

Adatlap sorszáma: #696900020

Szobák: 12 + 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 2001

Felújítás éve: 2018

Kilátás: Városra néző

Tájolás: Délkelet

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Van

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: EE

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Tisztelt befektető! Hévíz egy jól frekventált utcájában található ez a bejáratott,

bőséges hely kínálattal rendelkező panzió, melyet eladásra kínálok!

Az ingatlanon belül hat különálló apartman került kiépítésre. Az épület állapota

kívül és belül is remek, így nincs szükség felújításra, hiszen ez a közelmúltban

már megtörtént. Vásárlást követve rögtön aktív bevételi forrásként üzemelhet. A

konyhák felszereltek, saját fürdőszoba, és mellékhelyiség van minden

lakrészben. A fűtésről gázkazán, a melegvízről pedig egy külön rendszer

gondoskodik. Minden apartman rendelkezik saját klímával. A nagyobb lakrészek

mindegyikéhez tartozik egy hangulatos erkély is. A hátsó részen egy térkövezett

pihenőrész is helyet kapott. Nekem kimondottan tetszik az ingatlan remek

kialakítása, a szobák kellemes hangulata és a nyugodt, csendes élettér. Az

apartmanok mindegyike roppant igényes és tágas. Parkolás a ház előtt

kialakított parkolóban lehetséges. A hévízi termál országszerte, valamint a

külföldiek körében egyaránt népszerű turisztikai pont, illetve a keszthelyi strand

csupán 11 kilométeres távolságban helyezkedik el. A környéken rengeteg pazar

étterem található, így az ínyenc vendégek a fürdőzés után pompás vacsorát

fogyaszthatnak, majd a nap végén élvezhetik a szállás által nyújtott kényelem és

kikapcsolódás lehetőségét. Ez az ingatlan remek ár-érték arányú befektetés,

amely megfelelő marketing háttérrel rövid időn belül megtérülhet.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Lieber Investor! In einer gut frequentierten Straße von Hévíz steht diese gut

eingeführte Pension mit viel Platz zum Verkauf!

Auf dem Grundstück wurden sechs separate Wohnungen gebaut. Der Zustand

des Gebäudes ist sowohl innen als auch außen ausgezeichnet, so dass keine

Renovierung erforderlich ist, da diese vor kurzem durchgeführt wurde. Nach

dem Kauf könnte es sofort eine aktive Einkommensquelle sein. Die Küchen sind

ausgestattet, jede Wohnung verfügt über ein eigenes Bad und eine Toilette. Die

Heizung erfolgt über einen Gaskessel und die Warmwasserbereitung über ein

separates System. Jede Wohnung hat eine eigene Klimaanlage. Die größeren

Wohnungen haben alle einen gemütlichen Balkon. Außerdem gibt es einen

gepflasterten Sitzbereich auf der Rückseite. Mir gefällt besonders die gute

Gestaltung des Hauses, die angenehme Atmosphäre der Räume und der ruhige

Lebensraum. Die Wohnungen sind alle sehr geschmackvoll und geräumig.

Parkmöglichkeiten gibt es auf dem Parkplatz vor dem Haus. Das Thermalbad von

Hévíz ist ein beliebtes Ausflugsziel im In- und Ausland, und der Strand von

Keszthely ist nur 11 km entfernt. In der Umgebung gibt es viele gute

Restaurants, so dass Feinschmecker nach dem Schwimmen ein leckeres

Abendessen genießen können, um dann am Ende des Tages den Komfort und

die Entspannung der Unterkunft zu genießen. Diese Immobilie ist ein

hervorragendes Preis-Leistungs-Verhältnis, das sich mit der richtigen

Marketingunterstützung in kurzer Zeit amortisieren könnte.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

Dear investor! In a well frequented street of Hévíz, this well-established pension

with plenty of space is for sale!

Six separate apartments have been built within the property. The condition of

the building is excellent inside and out, so there is no need for renovation, as

this has been done recently. Following purchase, it could be an active source of

income immediately. The kitchens are equipped, there is a private bathroom and

a toilet in each apartment. Heating is provided by a gas boiler and hot water by

a separate system. Each apartment has its own air conditioning. The larger

apartments all have a cosy balcony. There is also a paved sitting area at the

rear. I particularly like the excellent design of the property, the pleasant

atmosphere of the rooms and the peaceful, quiet living space. The apartments

are all very tasteful and spacious. Parking is possible in the car park in front of

the house. The thermal spa of Hévíz is a popular tourist spot both nationally and

internationally, and the beach of Keszthely is only 11 km away. There are plenty

of sumptuous restaurants in the area, so gourmets can enjoy a sumptuous

dinner after a swim and then enjoy the comfort and relaxation of the

accommodation at the end of the day. This property is an excellent value for

money investment that, with the right marketing support, could pay for itself in

a short time.

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager!

We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should you need

a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one for you

from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


